
PROTOKÓŁ NR 42/2023  

Z POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

z dnia 8 grudnia 2023 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata 

Gostkowska-Maczuga.  

Posiedzenie odbyło się w Ośrodku Kultury w Łajskach.  

O godz. 14.18 Przewodnicząca komisji powitała członków komisji oraz zaproszonych gości 

i otworzyła posiedzenie.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji odczytała proponowany porządek posiedzenia. Uwag i zmian nie 

zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia /z dn. 28.11.2023 r./. 

4. Opiniowanie projektu budżetu gminy na rok 2024. 

5. Rozpatrzenie petycji w sprawie budowy chodnika wzdłuż ulicy Sikorskiego we wsi 

Łajski.  

6. Sprawy różne.  

7. Zamknięcie posiedzenia.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia /z dn. 28.11.2023 r./. 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że protokół zamieszczony został w systemie e-

sesja. Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji z dn. 

28.11.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Ad. 4. Opiniowanie projektu budżetu gminy na rok 2024.  

Przewodnicząca komisji poinformowała, że projekt budżetu omówiony został na 

poprzednim posiedzeniu.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew na lata 2024-2041 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

projektu budżetu gminy na rok 2024 

Wyniki głosowania: 



ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Ad. 5. Rozpatrzenie petycji w sprawie budowy chodnika wzdłuż ulicy Sikorskiego 

we wsi Łajski. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że ulica Sikorskiego 

w Łajkach jest w zarządzie dwóch podmiotów Starostwa Powiatowego na odcinku od ulicy 

Nowodworskiej do ulicy Kolejowej oraz Wójta Gminy Wieliszew od ulicy Kolejowej do 

granicy gminy. Konieczne będzie również poszerzenie gruntu oraz wykup tego terenu. 

Wstępna kalkulacja kosztów to ok 1,2 mln złotych.  

Radny Artur Miętek poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu obecny był radny Jan 

Sołtys, który petycję również skierował do Starosty Powiatowego. Odzew był pozytywny, 

tą drogą uczęszczają również pracownicy Starostwa. Mieszkańcy Łajsk również poruszają 

się ulicą Sikorskiego do pętli autobusowej przy Starostwie.  

W wyniku dyskusji członkowie komisji rekomendują przystąpienie do nawiązania rozmów 

ze Starostwem Powiatowym w sprawie partycypacji w kosztach budowy chodnika, jak 

również ubieganie się o dofinansowanie tej inwestycji w ramach dostępnych konkursów 

dotacyjnych.  

Głosowano w sprawie: uznania petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (3) Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Ad. 6. Sprawy różne. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że wpłynęła skarga na małą 

liczbę kursów pociągów SKM w weekendy.  

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia. 

O godz. 14.26 Przewodnicząca komisji podziękowała za udział członkom komisji oraz 

zaproszonym gościom i zakończyła posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:  

Anna Ziółkowska       Przewodnicząca Komisji  

                Skarg, Wniosków i Petycji 

             Renata Gostkowska-Maczuga 

 


